SCHOOL OF OPTOMETRY 眼科視光學院

## Contact lens for Presbyopia: Multifocal contact lens trial programme for PolyU Alumni 2021-2022

### **Background**

There are many myths in using multifocal contact lenses to improve distance and near vision. The School of Optometry is going to launch a programme to introduce these products to PolyU Alumni and hoping that Alumni members can experience the convenience of this new vision correction method.

### The programme

- Comprehensive eye examination Successful registrants shall be arranged for a <u>comprehensive eye examination</u> at the Optometry Clinic. The examination fee is \$300 by student optometrist or \$650 by registered optometrist.
- 2) Contact lens services^
  After the comprehensive examination, contact lens fitting session(s) will be scheduled. We will provide trial lenses for the staff to try in the clinic. (Take-home trial is possible only when appropriate trial lenses are available.) When a final contact lens prescription is confirmed, the staff can enjoy buy one box get one box free\* offer. The Alumni shall come again for contact lens collection and aftercare sessions.

^All contact lens services described above will be carried out by our <u>student optometrists</u> under the supervision of registered optometrists; and the contact lens service fee is included in the comprehensive eye examination fee.

## **Target group**

PolyU Alumni who wants to use multifocal contact lenses to correct their distance and near vision (contact lens or non-contact lens wearers are also eligible)

### **Schedules**

6 September 2021 to 15 July 2022

In general, Alumni member needs to come to the Optometry Clinic (room A034) several times:

- Comprehensive eye examination (~1-1.5 hours)
- Contact lens fitting visit (1.0-2.0 hour, approx. 1 to 3 sessions)
- Contact lens delivery visit (1.0 hour)
- Contact lens aftercare visit (usually one week after the delivery visit, 1.0 hour)

Quota: 50 Alumni members (first come first served)



#### \*Terms and conditions

- 1) Each Alumni can only enjoy the offer once during the mentioned period.
- 2) The comprehensive eye examination fee is <u>non-refundable</u>. (In case the conditions of participants' eyes exceed the limitations stated in clause 3, or unsuccessful fitting is resulted, the comprehensive eye examination fee is still **non-refundable**.)
- 3) The offer is valid under the following conditions:
  - a. Both eyes require contact lens correction (not suitable for participants who need correction for one eye only).
  - b. Both right and left contact lenses should be from the same brand.
  - c. The offer is limited to <u>'2 boxes of contact lenses'</u>. The participant shall pay the fee of one box and the supplier will supply the other box (of the other eye) complimentarily. In case one eye is fitted with a single vision contact lens and the other eye is fitted with a multifocal contact lens, the participant shall pay the fee of the single vision contact lens.
  - d. The choices of lenses are limited to selected products; participant can choose from 'daily'; '2-week' or '4-week' replacement disposable contact lenses.
  - e. Participant shall demonstrate successful insertion and removal of contact lenses.
  - f. The clinic cannot guarantee every success in contact lens fitting. If the fitting results are unsatisfactory, our optometrist has the responsibility to stop the fitting and we will not order any inappropriate contact lenses for the participant.
- 4) The clinic cannot guarantee the provision of take-home trial lenses. If the supplier can provide appropriate trial lenses, this programme will cover a maximum of two take-home trials.
- 5) Alumni members should present their PolyU Alumni card or BEA PolyU Visa card (exclusively for graduates) upon the first eye examination.
- 6) There is no conflict of interest between our optometrists/staff and the suppliers in this programme.
- 7) The above terms and conditions are subject to change without notice. In case of any dispute, the School of Optometry reserves the right of final decision.

# Registration

Online registration (on a first-come-first-served basis) https://www.polyu.edu.hk/pfs/index.php/958355?lang=en

## **Acknowledgement**

Special acknowledgment for the following companies: Alcon Hong Kong Ltd., Bausch & Lomb (Hong Kong) Ltd., CooperVision Hong Kong Ltd., and Johnson & Johnson (HK) Ltd.



# 老花隱形眼鏡: 理大校友 - 體驗多焦點隱形眼鏡計劃 2021-2022 背景

很多人對多焦點隱形眼鏡存有疑惑,究竟這產品真的可以同時看清楚遠及近的物件 嗎? 眼科視光學院現正推出理大校友體驗多焦點隱形眼鏡計劃,希望藉此讓校友能夠 親身體驗這種矯視方法帶來的方便。

## 計劃內容

- 1) 綜合眼科視光檢查 我們將聯絡成功登記者預約<u>綜合眼科視光檢查</u>(實習眼科視光師費用為 300 元或 註冊視光師費用為 650 元)。
- 2) 隱形眼鏡驗配服務<sup>^</sup> 在完成綜合眼科視光檢查後,參加者可預約隱形眼鏡驗配服務。驗配時,我們會 為參加者預備試用鏡片讓其親身體驗這類產品的效果。如有適合的試片,參加者 更可把試片帶回家作短期試用。成功驗配隱形眼鏡處方後,參加者可享買一盒送 一盒優惠<sup>#</sup>。訂購的隱形眼鏡到後,參加者須到診所領取及檢查隱形眼鏡的效果。

^以上的隱形眼鏡服務由本學院的<u>實習眼科視光師</u>及臨床導師(註冊視光師)提供,參加者之隱形眼鏡驗配服務費已包括在綜合眼科視光檢查內。

# 對象

香港理工大學校友會員:有興趣使用多焦點隱形眼鏡改善看遠及看近視力(不論有否配戴隱形眼鏡經驗均可參加)

在使用一段時間後參加者也須回診所作使用後的護理。

# 本計劃日期

2021年9月6日至2022年7月15日

一般而言,參加者需要到訪眼科視光學診所數次:

綜合眼科視光檢查(約1至1.5小時)

隱形眼鏡驗配服務(每次1至2小時,通常須來1至3次)

領取隱形眼鏡及效果檢查服務 (1 小時)

隱形眼鏡護理服務(約1小時,通常在領取隱形眼鏡後一星期)

## 限額

50名 (名額先到先得)



## #條款及細則

- 1. 每位參加者只能享用優惠一次。
- 2. 綜合眼科視光檢查的費用<u>不設退款</u>。如眼睛狀況超出本計劃的限制(參考下列細則 3),參加者未能驗配或成功訂購最終的隱形眼鏡產品,綜合眼科視光檢查的費用也 是**不可退回**。
- 3. 有關優惠限制於以下情況:
  - a. 雙眼均需要使用隱形眼鏡作矯視(如參加者只有一邊眼睛需要使用隱形眼鏡則 不可參加計劃)
  - b. 左眼及右眼的隱形眼鏡須屬同一品牌
  - c. 是次優惠只限**兩盒鏡片**。 參加者只須繳付一盒的費用,而另一盒隱形眼鏡 會由供應商免費提供。 如果參加者其中一邊眼睛使用單光隱形眼鏡,另一 邊眼睛使用多焦點隱形眼鏡,參加者只需繳付單光隱形眼鏡費用便可。
  - d. 是次活動內的隱形眼鏡產品是有限制的,但參加者可選擇不同的配戴模式包括每日即棄,兩星期拋棄或四星期拋棄等。
  - e. 参加者須成功並安全地把隱形眼鏡戴上及除下。
  - f. 本診所並不能承諾一定能成功驗配隱形眼鏡。驗配後如發現效果不理想,眼 科視光師有責任停止驗配服務,而我們亦不會為使用者訂購一些不合適的隱 形眼鏡。
- 4. 本診所不能保證能夠提供試片作家中試用,如供應商能提供合適鏡片,參加者最多 有兩次機會將試片帶回家中試用。
- 5. 参加者須於第一次驗眼時出示理工校友會員證或東亞銀行香港理工大學 Visa 卡 (畢業生專用)。
- 6. 本診所的眼科視光師及職員與本計劃內的供應商並沒有任何利益衝突。
- 7. 本診所有權在不作出通知下修訂以上條款及細則。 如有任何爭議, 眼科視光學院 保留最終決定權。

# 登記參與計劃

網上登記 (額滿即止)

https://www.polyu.edu.hk/pfs/index.php/958355?lang=en

# 鳴謝

特別鳴謝以下公司: Alcon Hong Kong Ltd., Bausch & Lomb (Hong Kong) Ltd.,

CooperVision Hong Kong Ltd. 和 Johnson & Johnson (HK) Ltd。